
P r o t o k ó ł  Nr 52/18

z posiedzenia Komisji Gospodarczej z 27 sierpnia 2018 r. 

Posiedzenie komisji  odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego Trzcianki  
w godz. 1600 – 1720.
 
W posiedzeniu udział wzięli:
1) członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności,
2) pan Krzysztof Czarnecki Burmistrz Trzcianki,
3) pani Grażyna Zozula Zastępca Burmistrza Trzcianki,
4) pani Joanna Zienko Skarbnik Gminy,
5) pan W. Putyrski kierownik referatu.
 
Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 
Spotkanie otworzył, witając wszystkich obecnych, i prowadził przewodniczący 
komisji Tomasz Tomczak. 

Ad 2) Przyjęcie porządku posiedzenia. 
Do porządku nie było uwag. Obrady komisji przebiegały zgodnie z poniższym 
porządkiem:
 
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjecie protokołu Nr 51/18 z 25.06. 2018 r.
4. Analiza uchwały Nr XV/107/15 Rady Miejskiej Trzcianki z 29 października 

2015 r. w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2016-2023.
5. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej.
6. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji:

- pismo Komendy Wojewódzkiej Policji z 18.07.2018 r. w sprawie zwolnie- 
   nia z podatku od nieruchomości.

7. Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych.
8. Wnioski i zapytania komisji. 
9. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 3) Przyjecie protokołu Nr 51/18 z 25.06.2018 r.



Protokół Nr 51/18 z 25.06.2018 r. został przyjęty w głosowaniu: za 10, przeciw 
0, wstrzymujących 0.

Ad 4) Analiza uchwały Nr XV/107/15 Rady Miejskiej Trzcianki z 29 paździer-
nika 2015 r. w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2016-2023.

Pan  W.  Putyrski  przedłożył  radnym  pisemną  informację  z  realizacji  zadań 
ujętych  w  wieloletnim  planie  inwestycyjnym  na  lata  2016-2023,  jak  
w załączonym piśmie RPI.7014.2.2018.RZ z 27.08.2018 r.  Pismo przekazano 
wszystkim członkom komisji, jak w załączniku do niniejszego protokołu.
Omawiając  ww.  materiał  na  wstępie  powiedział,  że  Rada  Miejska  przyjęła 
29.10.2015 r., w którym ujęto najistotniejsze dla gminy zadania inwestycyjne 
zaplanowane do realizacji w tym okresie. Zadań inwestycyjnych zaplanowano 
14, niektóre z nich precyzowały konkretne zadania inne miały charakter szerszy. 
Środki  zaplanowane  do  wydatkowania  w  tym  okresie  określone  były  
w  następujący  sposób:  80%  środków  inwestycyjnych  wynikających  
z  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  poszczególne  lata  oraz  50% środków 
pochodzących z dofinansowania zewnętrznego. 
Pan W. Putyrski  w dalszej  części  omówił  kolejne zadania,  jak w informacji 
zawartej dla radnych. 
W trakcie  omawiania  ww.  informacji  radny  W.  Perski  pytał  o  dalsze  plany 
rozbudowy  cmentarza,  na  co  pan  W.  Putyrski  odpowiedział,  że  tereny  są 
zapewnione, natomiast planów jeszcze nie ma. W najbliższym czasie należałoby 
pomyśleć o budowie kolumbarium. 
Do pozostałych zadań nie było pytań.

Przewodniczący komisji podsumował, że wieloletni plan inwestycyjny wymaga 
zmian, natomiast Jego zdaniem tym powinna zająć się już nowa Rada, kolejnej 
kadencji. Radni nie mieli uwag. 

Ad 5) Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej.
1. Projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Trzcianka na lata 2018-2032.

Pani J. Zieńko omówiła zmiany zaproponowane w WPF stwierdzając między 
innymi,  że  dokonano  zmian  w  załączniku  nr  2  przedsięwzięcia  poprzez 
zmniejszenie łącznych nakładów, limitu 2018 i limitu zobowiązań w zadaniach:
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 1) budowa bieżni okrężnej i prostej 4-torowej, skoczni do skoku w dal, dwóch 
rzutni do pchnięcia kulą oraz boiska piłkarskiego, do piłki ręcznej 
i wielofunkcyjnego przy SP nr 2 przy ul. Chopina w Trzciance,  
2) budowa dróg na osiedlach domków jednorodzinnych,  
3) budowa jezdni i kanalizacji deszczowej na ul. Reymonta w Trzciance,  
4) wykupy nieruchomości.  
Dodano nowe przedsięwzięcia dot. miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego miasta Trzcianki zgodnie z wykazem do projektu uchwały. 
 
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok.
Projekt omówiła pani J. Zieńko:
Zmiany w dochodach
Plan  dochodów  budżetu  gminy  Trzcianka  na  2018  rok  zwiększa  się  o  kwotę 
764.381,48 zł, w tym dotacje otrzymane:
1) 12.030,26 zł  -  dotacja z  przeznaczeniem na wyposażenie  szkół  w podręczniki, 
materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe oraz na sfinansowanie kosztu zakupu 
podręczników, na podstawie zawiadomienia od Wojewody Wielkopolskiego,  
2) 60.174,00  zł  -  dotacja  celowa  z  budżetu  państwa  z  przeznaczeniem  na 
przygotowanie i przeprowadzenie wyborów samorządowych I tura głosowania,
3) 197.412,55  zł  -  wpływy  ze  sprzedaży  gruntów  (zamiana  działki  na  os. 
Poniatowskiego  w  Trzciance  pomiędzy  gminą  a  spółdzielnią,  dlatego  po  stronie 
wydatkowej jest podobna kwota,
4) 430.000,00 zł - wpływy z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 
w prawo własności (działka przy skrzyżowaniu ul. Wieleńskiej i ul. Broniewskiego 
pod budowę marketu "Dino"),
5) 5.577,00  zł  -  odszkodowanie  za  uszkodzone  mienie  (budynek  komunalny  na  
W. Stwosza),
6) 46.100,00 zł - opłata roczna za wieczyste użytkowanie gruntów,
7) 13.087,67 zł - odsetki.

Zaplanowano:
1) zwiększenie o kwotę 135.000,00 zł na PT drogi Straduń - Smolarnia, ulicy 
Fabrycznej i PT ścieżki rowerowej Trzcianka - Smolarnia.
2) zwiększenie o kwotę 15.000,00 zł na opracowanie wniosku aplikacyjnego  
o  dofinansowanie  projektu  w  ramach  działania  3.2.1  -  ścieżka  rowerowa 
Trzcianka - Smolarnia.
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3)   zwiększenie  wydatków inwestycyjnych  o  kwotę  5.000,00  zł  na  budowę 
chodnika na ulicy Akacjowej,
4)  zmniejszenie  wydatków  inwestycyjnych  o  kwotę  34.800,00  zł,  w  tym: 
169.000 zł na budowę jezdni na ul. Różanej w Trzciance oraz 17.900,00 zł na 
wykonanie nawierzchni asfaltowej dróg; inwestycje zostały już zrealizowane,
5) w gospodarce mieszkaniowej zwiększenie o kwotę 40.000,00 zł wydatki na 
remont budynku Siedlisko 2 – Przychodnia oraz o kwotę 19.577,00 zł wydatki 
na remonty budynków komunalnych,
6) towarzystwa budownictwa społecznego – zmiana klasyfikacji budżetowej w 
związku ze zmiana przepisów,
7)  zwiększenie  o  kwotę  197.413,50  zł  na  wykupy  nieruchomości  –  dot. 
wspominanej wcześniej zamiany nieruchomości ze spółdzielnią,
8) zaplanowano wydatki w kwocie 8.800,00 zł na remont kaplicy cmentarnej.

9) rada gminy -  przenosi się między paragrafami kwotę 6.800,00 zł w związku z 
bieżącym wykonywaniem budżetu, podobnie przeniesienia w urzędzie kwota 2.000 zł,
10) promocji:

- zaplanowano 50.000,00 zł na promocję gminy poprzez sport, 
- 8.000,00 zł na wkład własny gminy w projekcie konkursowym "Opracowanie i 
upowszechnienie  produktów  promocyjnych  i  popularyzujących  idee  LSR" 
(wykonanie  folderu  reklamowego,  filmu  promocyjnego  i  aplikacji 
telefonicznej),
- 3.000,00 zł na opracowanie dokumentacji  projektowej do NGR na Konkurs 
"Opracowanie i upowszechnienie produktów promocyjnych i popularyzujących 
idee LSR". 
- ponadto przenosi się kwotę 5.000,00 zł z zadania "współpraca z TYL Poznań" 
na zadanie "gminne imprezy okolicznościowe".

Radny K. Jaworski  pytał o promocję gminy poprzez sport 50.000 zł – na co 
środki? 

Pani  J.  Zieńko  wyjaśniła,  że  jest  to  kwota  z  przeznaczeniem  dla  MKS 
Lubuszanina.
Szerzej  w  tym  temacie  może  na  sesji  wypowie  się  kierownik  referatu  lub 
przedstawiciel Lubuszanina. 

Pani J. Zieńko kontynuowała;
11) pozostała działalność – przeniesienie 4.700 zł bieżące wykonanie budżetu,
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12) zwiększa się wydatki związane z przygotowaniem i przeprowadzeniem 
wyborów samorządowych - I tura - o kwotę 60.174,00 zł, w tym o 10.735,00 zł 
na wynagrodzenie urzędnika wyborczego. 
13) ochotnicze straże pożarne przenosi się między paragrafami kwotę 2.000,00 
zł 
w związku z bieżącym wykonywaniem budżetu,
14) W planie wydatków bieżących ujęta jest kwota 630,30 zł jako wkład 
finansowy na zakup wyposażenia i urządzeń ratownictwa, niezbędnych do 
udzielenia pomocy 
poszkodowanym bezpośrednio na miejscu zdarzenia dla jednostek Ochotniczych 
Straży

Pożarnych z gminy Trzcianka; Gmina otrzyma dofinansowanie w wysokości 
62.400 zł,
15) w oświacie szkoły podstawowe zmiany na wnioski dyrektorów jednostek 
zwiększa się wydatki o kwotę ponad 108.000 zł;
16) podobnie w oddziałach przedszkolnych zmiany na wnioski dyrektorów o 
kwotę 3.020 zł z przeznaczeniem na zakup pomocy dydaktycznych do SP Nr 2,
17) w przedszkolach zwiększa się plany finansowe o kwotę 28.242,00 zł,
18) w gimnazjach zwiększa się o ponad 9.000 zł,
19)  zmniejsza  się  o  kwotę  2.688,00  zł  plan  dotacji  dla  Niepublicznego 
przedszkola "Słoneczko", a zwiększa się o kwotę 2.688,00 zł plan dotacji dla 
Stowarzyszenia Rozwoju Wsi "Przyjaźń" w Przyłękach,
20) w kształceniu specjalnym na wnioski dyrektorów szkół zwiększa się 
wydatki o kwotę 19.989,00 zł,
21) w związku z otrzymaną dotacją celową z budżetu państwa zwiększa się 
wydatki o kwotę 12.030,26 zł z przeznaczeniem na wyposażenie szkół w 
podręczniki, materiały edukacyjne,
22)  w preliminarzu  wydatków Gminnej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych przenosi się kwotę 3.000,00 zł na organizację "Dnia Trzeźwości" 
oraz kwotę 3.000,00 zł z zakupu wyposażenia świetlic do § 4300 na zakup usług 
pozostałych (prowadzenie świetlic),
23) pomoc społeczna: na prowadzenie kuchni przy MGOPS zmniejsza się w § 
4220 plan na zakup środków żywności o kwotę 40.000,00 zł, z tego przeznacza 
się:  25.100,00 zł  na  zakup niezbędnych sprzętów do kuchni  i  na malowanie 
kuchni,  stołówki  i  korytarza,  14.900,00  zł  na  malowanie  biur  księgowości  i 
zakup niezbędnych sprzętów,
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24)  pozostała  działalność  -  prowadza  się  przeniesienia  między  paragrafami 
wydatków  na  kwotę  3.000,00  zł  w  planie  na  realizację  projektu  "Poprawa 
dostępu do usług społecznych w powiecie czarnkowsko - trzcianeckim",
25)  zwiększa się  o  kwotę  6.000,00 zł  plan wydatków na pomoce dydaktyczne do 

świetlicy w Szkole Podstawowej nr 2,
26)  gospodarka  odpadami  zmniejsza  się  o  kwotę  77.000,00  zł  wydatki  na 
obsługę  administracyjną  gospodarki  odpadami  i  przeznacza  się  na  odbiór 
odpadów  z  nieruchomości  zamieszkałych;  ponadto  zwiększa  się  o  kwotę 
120.872,44  zł  plan  wydatków  na  odbiór  odpadów  z  nieruchomości 
zamieszkałych, 
27)  oświetlenie  ulic,  placów  -  zmniejsza  się  o  kwotę  1.000,00  zł  wydatki 
inwestycyjne na budowę oświetlenia na ul. Orzechowej oraz o kwotę 4.600,00 zł 
na oświetlenie przejść dla pieszych, 

28)  pozostała  działalność  -  zaplanowano  wydatki  w  kwocie  1.500,00  zł  na 
spotkanie edukacyjno - szkoleniowe z zakresu ochrony środowiska,
29) kultura i ochrona dziedzictwa:
-  zwiększa  się  o  kwotę 65.000,00 zł  plan dotacji  dla  Biblioteki  Publicznej  i 
Centrum Kultury.
 - zwiększa się o kwotę 7.000,00 zł plan dotacji dla Muzeum Ziemi 
Nadnoteckiej im. Wiktora Stachowiaka w Trzciance,
- zaplanowano wkład finansowy w wysokości 10.000,00 zł na budowę Ławki 
Niepodległości  -  ławka pomnikowa upamiętniająca  100.  rocznicę  odzyskania 
przez  Polskę niepodległości.  Gmina składa  wniosek do Ministerstwa  Obrony 
Narodowej  na  dofinansowanie  projektu  "Ławka  Niepodległości  dla 
samorządów"; zadanie może być dofinansowanie w kwocie do 30.000,00 zł,
30)  zmniejsza  się  o  kwotę  6.600,00  zł  plan  wydatków  inwestycyjnych  na 
budowę bieżni  okrężnej  i  prostej  4-torowej,  skoczni  do skoku w dal,  dwóch 
rzutni  do  pchnięcia  kulą  oraz  boiska  piłkarskiego,  do  piłki  ręcznej  
i wielofunkcyjnego przy SP nr 2 przy ul. Chopina w Trzciance.
Pani  J.  Zieńko  dodała,  że  Deficyt  budżetu  zostaje  zwiększony  o  kwotę 
121.342,72  zł.  Wprowadza  się  do  planu  przychodów budżetu  wolne  środki. 
Ponadto  wprowadza  się  zmiany  w  planie  dochodów  i  wydatków  na 
wydzielonych rachunkach dochodów oświatowych jednostek budżetowych.

Radni nie mieli pytań. Przewodniczący poddał pod głosowanie opinię komisji. 
Komisja  zaopiniowała projekt  pozytywnie w głosowaniu:  za  8,  przeciwko 0, 
wstrzymujących 0. 
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3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/381/17 Rady Miejskiej 
Trzcianki z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2018 rok. 

Radni nie mieli pytań. Przewodniczący poddał pod głosowanie opinię komisji. 
Komisja  zaopiniowała projekt  pozytywnie w głosowaniu:  za  8,  przeciwko 0, 
wstrzymujących 0. 

4. Projekt uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu za udział w działaniach 
 ratowniczych i szkoleniu pożarniczym. 

Pani G. Zozula wyjaśniła, że stawki za udział w działaniach ratowniczych dla 
strażaków OSP wynosiły  od 2013 r.  15  zł.  Po rozmowach  z  prezesem OSP 
burmistrz stwierdził, że należałoby te stawki podnieść i zaproponowano 20 zł/h. 
Szkolenie pożarnicze 6 zł/h. Nieprzekraczana jest górna możliwa stawka. 

Radny T. Tomczak dodał, że maksymalna stawka wynosi 26 zł. 

Radni nie mieli pytań. Przewodniczący poddał pod głosowanie opinię komisji. 
Komisja  zaopiniowała projekt  pozytywnie w głosowaniu:  za  8,  przeciwko 0, 
wstrzymujących 0. 

Radny  R.  Wilant  wyjaśnił,  że  było  15  zł  za  udział  w  akcji,  5  zł  za 
zabezpieczenie terenu. Nocne zabezpieczanie terenu za 5 zł to trochę zbyt niskie 
i nie ma chętnych. Obecna propozycja jest dobra i do przyjęcia. W tym roku 
było 29 wyjazdów. 

5. Projekt  uchwały  w  sprawie  utworzenia  odrębnego  obwodu  głosowania  
w wyborach do organów stanowiących jednostek samorządu terytorialnego 
oraz wyborach burmistrza zarządzanych na dzień 21 października 2018 r.

Komisja zapoznała się z projektem, nie wyrażając opinii w głosowaniu.

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/424/18 Rady Miejskiej 
Trzcianki z dnia 22 marca 2018 r. w sprawie utworzenia na terenie gminy 
Trzcianka stałych obwodów głosowania, ustalenia ich numerów i granic oraz 
siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Komisja zapoznała się z projektem, nie wyrażając opinii w głosowaniu.
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7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/416/18 Rady Miejskiej 
Trzcianki z dnia 28 lutego 2018 r. w sprawie podziału gminy Trzcianka na 
okręgi  wyborcze,  ustalenia  ich  numerów  i  granic  oraz  liczby  radnych 
wybieranych w okręgach wyborczych. 

Komisja zapoznała się z projektem, nie wyrażając opinii w głosowaniu.

8. Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  trybu  postępowania  w  sprawie 
udzielania  dotacji  celowych  dla  podmiotów  uprawnionych  ze  środków 
budżetu  gminy  Trzcianka na dofinansowanie  zadań związanych z  ochroną 
środowiska. 

Radny J. Łastowski stwierdził, że dyskusja na ten temat trwa od jakiegoś czasu. 
Projekt uchwały jest jakby uzupełnieniem programów krajowych, tym bardziej, 
że krajowy nie obejmuje wszystkich właścicieli nieruchomości. 

Radny  K.  Jaworski  dodał,  że  uchwała  wynika  faktycznie  z  potrzeb  i  warto 
byłoby ją wdrożyć, ale zastanawiające jest  jak to będzie z propozycją rządu. 
Ponadto była mowa, że aby wprowadzić ta uchwałę to najpierw należy zmienić 
plan niskoemisyjny. 

Pan  W.  Putyrski  wyjaśnił,  że  plan  gospodarki  niskoemisyjnej  jest  
w  opracowaniu,  podpisano  umowę.  Jeżeli  to  aktualizacja  między  innymi  
w związku z tymi planami, jak i planem budowy dróg dla rowerów, jako dróg 
alternatywnych. 

Radny  J.  Łastowski  zwrócił  uwagę  na  zapis  dot.  dofinansowania  również 
wspólnot  mieszkaniowych,  a  jest  ich  dużo.  Wspólnoty  nie  mogą  korzystać  
z programu krajowego. 

W  toku  dyskusji  radni  zaproponowali,  aby  do  sesji  zastanowić  się  nad 
doprecyzowaniem zapisów w § 4 ust. 2 dot. dotacji dla wspólnot czy dotyczy to 
dofinansowania pojedynczych właścicieli tworzących wspólnotę z ogrzewaniem 
każdego  lokalu  indywidualnie,  czy  wspólnot  mających  wspólny  system 
grzewczy  (jeden  piec).  Ponadto  wspólnota  otrzyma  realnie  mniej  (grupa 
właścicieli) od osób indywidualnych. Komisja prosi o doprecyzowanie zapisów, 
aby nie było wątpliwości interpretacji. 
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Projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie w głosowaniu: za 9, przeciw 
0, wstrzymujących 0. 

9. Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  pomnika  przyrody  o  nazwie 
„Skrzetuski”.

Komisja zapoznała się z projektem uchwały nie wyrażając opinii w głosowaniu. 

10. Projekt uchwały  w  sprawie  przyjęcia  planów  pracy  komisji  stałych  Rady 
Miejskiej  Trzcianki  na II półrocze 2018 r.

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie w głosowaniu: za 9, przeciw 
0, wstrzymujących 0. 

11. Komisja zapoznała się również z informacją o pracy burmistrza w okresie 
między sesjami. Nie było pytań, ani uwag. 

Ad 6) Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji:
Pismo Komendy Wojewódzkiej Policji z 18.07.2018 r. w sprawie zwolnienia 
z podatku od nieruchomości. Kserokopia pisma w załączeniu do protokołu. 
Propozycja  nieudzielenia  zwolnienia  przedmiotowego  z  podatku  od 
nieruchomości,  nieruchomości  zajętych  na  cele  bezpieczeństwa  i  porządku 
publicznego, została przyjęta w głosowaniu za 7, przeciw 0, wstrzymujących 1.  

Ad 7)  Bieżąca informacja o prowadzonych inwestycjach na terenie gminy.
Pan W. Putyrski poinformował, że zadania są realizowane na bieżąco:
- jezdnia na ul. Różanej zrealizowana, 
- asfalty w zakresie zapisanym w budżecie zrealizowano,
- droga na Smolarnie zrealizowana,
- droga Biernatowo realizowana z terminem zakończenia 30.09.2018 r.,
- chodnik na ul. Akacjowej – rozeznanie kosztów spowodowało konieczność 
zwiększenia o 5.000 zł, stąd propozycja zmiany w budżecie,
- chodnik na ul. Broniewskiego – umowa podpisana i realizowana,
- ul. Reymonta jezdnia i kanalizacja deszczowa jest wniosek o zwiększenie na 
przyszły rok w WPF środków na podpisanie umowy z wykonawcą wybranym w 
przetargu nieograniczonym,
- drogi na os. XXX lecia zrealizowane,
- chodniki w Łomnicy i Białej – pomoc dla powiatu, środki przekazano,
- rozbudowa cmentarza – informacja na początku posiedzenia komisji,
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- plac Pocztowy – gmina otrzymała pozytywną ocenę wniosku aplikacyjnego, 
środki raczej pewne,
- oświetlenie na ul. Orzechowej zrealizowano,
- oświetlenie przejść dla pieszych, podpisano umowę,
- skatepark – umowa podpisana, zadanie do realizacji,
- boisko przy SP NR 2 – do odbioru,
- basem – gmina oczekuje na rozstrzygnięcie Ministra Sportu,
- boisko w Rychliku zrealizowano,
- gmina oczekuje na rozstrzygnięcie dot. pomostów nad jeziorem. 

Radni nie mieli pytań.
Ad 8) Wolne wnioski i zapytania.
 Wniosków nie złożono. 

Ad 9) Zamknięcie posiedzenia.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  posiedzenia,  Przewodniczący  komisji 
zamknął posiedzenie komisji. 

Protokolant Przewodniczący Komisji 

Marzena Domagała                                       Tomasz Tomczak
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